

英国NUMAX蓄电池太阳能贮电系统-绿色储蓄储能

产品名称	英国NUMAX蓄电池太阳能贮电系统-绿色储蓄储能
公司名称	德尔森电源（青岛）有限公司
价格	100.00/只
规格参数	品牌:英国NUMAX蓄电池 型号:全系列 产地:英国
公司地址	山东省青岛市城阳区正阳中路216号泰盛城建大厦3122室
联系电话	15020021768

产品详情

英国NUMAX蓄电池太阳能贮电系统-绿色储蓄储能

备用电源、UPS、应急电源、应急灯、消防电源、报警主机电源、门禁电源,音箱(音响),照明产品(LED灯)

产品特点：

采用铅钙铝多元合金；

采用气体再复合技术，使用期间不须加水；

高品质的原材料，严格的过程控制，确保自放电极小；

在25摄氏度下，完全充电状态的电池以0.1度充电48小时，无漏液，外观无变形。

采用铅钙铝多元合金； 采用气体再复合技术，使用期间不须加水； 高品质的原材料，严格的过程控制，确保自放电极小； 在25摄氏度下，完全充电状态的电池以0.1度充电48小时，无漏液，外观无变形。为掌握电池情况，应定期对蓄电池进行下列检查：1、蓄电池之间以及英国NUMAX蓄电池组与直流电源间的连接是否有松动、腐蚀、损坏等现象，必要时进行修理。2、英国NUMAX蓄电池是否有破损、漏液等异常现象，必要时进行更换。3、各蓄电池的充电电压和放电容量是否在正常范围内，必要时对英国NUMAX蓄电池进行充放电循环检测。使用英国NUMAX蓄电池注意事项：1、不同容量、不同性能、不同厂家、不同新旧程度的英国NUMAX蓄电池不能混用。2、安装、使用和维护过程中，应使用绝缘工具，并配带绝缘手套，以防电击和造成短路。3、英国NUMAX蓄电池出现异常时，应由专业人员处理

或与厂家联系，禁止私自拆卸维修。4、产品应在专用充电系统上充电，充电系统的直流输出电压波动应不大于百分之正负一。5、禁止使用汽油、稀释剂等有机溶剂来清洗电池，否则会损坏电池外壳。

为掌握电池情况，应定期对英国NUMAX蓄电池进行下列检查：

- 1、英国NUMAX蓄电池之间以及英国NUMAX蓄电池组与直流电源间的连接是否有松动、腐蚀、损坏等现象，必要时进行修理。
- 2、英国NUMAX蓄电池是否有破损、漏液等异常现象，必要时进行更换。
- 3、各英国NUMAX蓄电池的充电电压和放电容量是否在正常范围内，必要时对电池进行充放电循环检测。

使用英国NUMAX蓄电池注意事项：

- 1、不同容量、不同性能、不同厂家、不同新旧程度的英国NUMAX蓄电池不能混用。
 - 2、安装、使用和维护过程中，应使用绝缘工具，并配带绝缘手套，以防电击和造成短路。
 - 3、英国NUMAX蓄电池出现异常时，应由专业人员处理或与厂家联系，禁止私自拆卸维修。
 - 4、产品应在专用充电系统上充电，充电系统的直流输出电压波动应不大于百分之正负一。
 - 5、禁止使用汽油、稀释剂等有机溶剂来清洗电池，否则会损坏电池外壳。
- 6: 长时间过高充电（过充电）会缩短电池寿命。长时间过低充电（未充足）会影响负载工作或导致电压异常。充电最好用恒压限流充电器。勿并联充电，否则缩短电池寿命。充电时一定要先把充电器的正(红)、负(黑)充电夹对应夹好电池，切勿反接。充好后，先关掉电源开关，再取电池夹。

tandby power supply, UPS, emergency power supply, emergency light, fire power supply, alarm host power supply, access control power supply, speaker (sound), lighting products (LED)

Product features:

Multi element lead calcium alloy is used;

The gas recombining technology is adopted, and water does not need to be added during use

High quality raw materials and strict process control ensure small self discharge electrode;

At 25℃, the fully charged battery can be charged at 0.1C for 48 hours without leakage and deformation.

The battery is fully charged at 25℃ for 48 hours at 0.1C, without leakage and deformation. In order to master the condition of the battery, the following inspections should be carried out on the battery regularly: 1. Whether the connections between the batteries and between the UK numax battery pack and the DC power supply are loose, corroded, damaged, etc., and repair them if necessary. 2. If there is any damage, leakage and other abnormal phenomenon of UK numax battery, replace it if necessary. 3. Whether the charging voltage and discharge capacity of each battery are within the normal range, if necessary, the UK numax battery shall be tested for charge discharge cycle. Notes for using UK numax batteries: 1. UK numax batteries with different capacities, different performances, different

manufacturers and different degrees of old and new should not be mixed. 2. In the process of installation, use and maintenance, insulating tools and gloves should be used to prevent electric shock and short circuit. 3. When the UK numax battery is abnormal, it should be handled by professional personnel or contacted with the manufacturer. It is forbidden to disassemble and repair without permission. 4. The product shall be charged on the special charging system, and the DC output voltage fluctuation of the charging system shall not be greater than plus or minus 1%. 5. Do not use gasoline, diluent and other organic solvents to clean the battery, otherwise the battery shell will be damaged.

In order to master the battery condition, the following inspections should be carried out on the UK numax battery regularly:

1. If there are looseness, corrosion, damage and other phenomena in the connection between UK numax batteries and between UK numax batteries and DC power supply, repair them if necessary.
2. If there is any damage, leakage and other abnormal phenomenon of UK numax battery, replace it if necessary.
3. Whether the charging voltage and discharge capacity of each UK numax battery are within the normal range, and if necessary, the battery shall be tested for charge discharge cycle.

Precautions for using UK numax battery:

1. UK numax batteries with different capacity, different performance, different manufacturers and different degrees of old and new can not be mixed.
2. In the process of installation, use and maintenance, insulating tools and gloves should be used to prevent electric shock and short circuit.
3. When the UK numax battery is abnormal, it should be handled by professional personnel or contacted with the manufacturer. It is forbidden to disassemble and repair without permission.
4. The product shall be charged on the special charging system, and the DC output voltage fluctuation of the charging system shall not be greater than plus or minus 1%.
5. Do not use gasoline, diluent and other organic solvents to clean the battery, otherwise the battery shell will be damaged.
- 6: Overcharging for a long time will shorten the battery life. Charging too low for a long time (insufficient) will affect the work of the load or lead to abnormal voltage. It is better to use constant voltage current limiting charger for charging. Do not charge in parallel, otherwise the battery life will be shortened. When charging, be sure to clamp the positive (red) and negative (black) charging clamps of the charger to the battery, and do not connect them in reverse. After charging, turn off the power switch first, and then remove the battery clip.